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To:

Cc:

From: )
Sent: Mon 2/8/2021 8:03:00 AM

Subject: RE: kamervragen scorekaart Farma ter Verantwoording

Received: Mon 2/8/2021 8:03:00 AM

Morning J GEE 224 of jullie haar vandaag willen informeren..

van:[NEEDEEE0 minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 5 februari 2021 15:17

aan: [IEEEDNN) <BESEDM @minvws.ni>
Onderwerp: RE: kamervragen scorekaart Farma ter Verantwoording

@minvws.nl]

a
hierover contact opnemen met programmadirectie, om er een co-productie van te maken. Zit echt wel veel

ins/covid in.

Maar ze is nu natuurlijk weer helemaal in dat sanquin verhaal gezogen op haar vrije dag.

Verzonden: vrijdag 5 februari 2021 14:18

Aan: Sil ) minvws.'>;[EENBECKETo «inv ws.ol>
CC: 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: kamervragen scorekaart Farma ter Verantwoording

Julie hier nog uit gekomen? |EXED] ERPS an PDC19 rappelleert...

van:IEEE EEN ninvws i>Verzonden: woensdag 3 februari 2021 08:50

o minis.IEE minvws.i>

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: kamervragen scorekaart Farma ter Verantwoording

He hoi,
Deze komt mij niet bekend voor. Vind wel dat er veel nadruk ligt op covid/vaccins hoor, maar wellicht kunnen we er een co-

productie van de Krugers van maken? Zal het zo ff met|JEEZR bespreken in po.

Verzonden: dinsdag 2 februari 2021 17:37

@minvws.nl>;IEEEJBminvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: FW: kamervragen scorekaart Farma ter Verantwoording

«IEE
Weten jullie hier meer van?

Ik neig ook wel naar GMT als trekker...kan deze naar MOR of adviseren jullie anders?

Groet

var:IEE minus»

Verzonden: dinsdag 2 februari 2021 15:58

Onderwerp: kamervragen scorekaart Farma ter Verantwoording

EN

Zie hieronder. Gaat over kamervragen die mi echt door GMT moeten worden beantwoord. Niet door PDC19. Blijkbaar heeft
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iemand van GMT de door ons op GMT overgezette kamervragen zonder enig bericht weer overgezet naar PDC19. Weten jullie hoe

dit zit?

Het gaat om de volgende vragen:

(ingezonden 28 januari 2021)

Vragen van het lid Ellemeet (GroenLinks) aan de minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over de publicatie van de

scorekaart van Farma ter Verantwoording

1. Bent u bekend met de recent gepubliceerde scorekaart van Farma ter Verantwoording waarop verschillende

farmaceutische producenten van geneesmiddelen tegen COVID-19 worden gescoord op mensenrechten? 1)
2. Kunt u toelichten hoe u denkt over de bevinding van Farma ter Verantwoording dat geen van de gescoorde

farmaceutische producenten goed scoort binnen de categorie 'publiceert de tekst van de licentiecvereenkomst'?

3. Denkt u dat de Nederlandse samenleving baat zou kunnen hebben bij de introductie van transparantie inzake

licentieovereenkomsten? Zo nee, waarom niet?

4. Acht u het noodzakelijk dat de verschillende farmaceutische producenten voldoende scoren op de verschillende

categorieén in de scorekaart?

5. Hoe bent u voornemens om ervoor te zorgen dat de onvoldoende scorende farmaceuten in de nabije toekomst voldoende

zullen scoren?

6. Deelt ude mening dat de verschillende farmaceutische producenten onvoldoende scoren op punten die van cruciaal

belang zijn voor een eerlijke wereldwijde toegang tot farmaceutische middelen tegen COVID-197

7. Kunt u toelichten hoe u aankijkt tegen het feit dat Farma ter Verantwoording constateert dat geen enkel van de

verschillende farmaceutische producenten de gemiddelde of marginale kosten van productie publiceert?

8. Heeft u, en de Nederlandse regering als mede-onderhandelaar van de Europese aankoop van COVID-19-vaccins,

aangedrongen bij de farmaceutische producenten op het delen van kennis en intellectueel eigendom? Zo ja, kunt u een

weergave van deze discussie delen? Zo nee, waarom niet?

9. Acht u het noodzakelijk dat actieve kennisoverdracht en het delen van intellectueel eigendom wordt gepromoot cm zo

wereldwijde vaccintekorten in te perken? Zo ja, wat doet u hier aan? Zo nee, waarom niet?

10. Hoe is Nederland, als officiéle co-sponsor, betrokken bij het operationaliseren van het Coronavirus Treatment

Acceleration Program (C-TAP)? Welke concrete stappen heeft u uitgevoerd, naast de steun uitroepen tijdens de vorige World

Health Assembly?

11. Overweegt de Europese Commissie ook potentieel werkzame geneesmiddelen tegen COVID-19 gezamenlijk in te kopen?

Zo ja, kunt u garanderen dat actieve kennisoverdracht en het delen van intellectueel eigendom gesprek worden van de

onderhandelingen?

1) Farma ter Verantwoording (Pharmaceutical Accountability Foundation), 'Good Covid-19 Company Practices’

(http://www.farmaterverantwoording.nl/en/covid-19/).

Van:

Verzonden: maandag 1 februari 2021 15:39

Aan: 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Attentie [JEEEZJJVragenformulier d.d. 28 januari 2021

Hoi 5.1.2¢e

GMT heeft de vragenset met dezelfde vaart weer overgezet naar ons (zonder bericht 0.i.d.). Zou jij misschien even met een

collega van GMT willen afstemmen om heen en weer stuiteren te voorkomen?

Groet en dank JERE

Van:ECC minus

Verzonden: donderdag 28 januari 2021 20:46

Aan:EE minvws.nl>

Onderwerp: RE: Attentie [JEXIELN Vragenformulier d.d. 28 januari 2021
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Iai!

Ik heb even gekeken en je kan ze overzetten op GMT. Dank!

Groet

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:INCEBERETvin vs nlDatum: donderdag 28 jan. 2021 4:21 PM

Aan: ) @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Attentie ragenformulier d.d. 28 januari 2021

Wil je morgen even rustig checken? Of wil je dat ik ze alvast overdraag aan GMT?

Verzonden: donderdag 28 januari 2021 15:56

) minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Attentie[JENEZJV ragenformulier d.d. 28 januari 2021

+EIEN
Ik kan nu niet inloggen en de vragen bekijken, maar als ik het zo zie, zou ik zeggen dat deze naar GMT moeten.

Groet

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:INCE) SCE inv.
Datum: donderdag 28 jan. 2021 3:09 PM

Aan: ) @minvws.nl>

Kopie:

Onderwerp: Attentie JERE ragenformulier d.d. 28 januari 2021

Ha

Zie onderste vragenset. Ligt het voortouw bij ons of bij GMT? Ik hoor graag.

Groet en sar RR
van:IEEE EEE minvws.n>Verzonden: donderdag 28 januari 2021 14:07

Onderwerp: Vragenformulier d.d. 28 januari 2021

Attentie PDC19

2021201634

(ingezonden 28 januari 2021)

Vragen van het lid Van Gerven (SP) aan de minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht

'De strijd om het coronavaccin barst nu pas echt los’

NB Kunt u deze vragen beantwoorden voor het komende plenaire debat over de ontwikkelingen rondom
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het coronavirus in de Kamer?

Attentie GMT

2021701643

(ingezonden 28 januari 2021)

Vragen van het lid Bergkamp (D66) aan de minister voor Medische Zorg over tekortschietende

toegankelijkheid voor mensen met een assistentiehond

Attentie MEVA

2021201645

(ingezonden 28 januari 2021)

Vragen van het leden Ploumen, Kuiken en Kerstens (allen PvdA) aan de minister voor Medische Zorg over de

zorgbonus die pas in 2023 wordt uitgekeerd.

NB Kunt u deze vragen voor 3 februari 2021 beantwoorden?

Attentie PDC19

2021701649

(ingezonden 28 januari 2021)

Vragen van de leden Jetten (D66), Klaver (GroenLinks), Ploumen (PvdA) en Van der Staaij (SGP) aan de

minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over de snelheid van het vaccineren en de uitvoering van de

vaccinatiestrategie

NB Kunt u deze vragen ieder afzonderlijk en alvorens het eerstvolgende plenaire debat over de

ontwikkelingen rondom het coronavirus beantwoorden?


